
  
  
 

 

 

 

 

 

Aars Skole 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Fraværende: Sophia, Jacob 
Dato: 16. august 
Sted: Konferencelokalet,G-45   
Tid: kl. 17.00-20.00  

Formand: Heine Pedersen 

Møde: 107 

Nr. 

1.  

Ændringer til referat Første møde, så referat er ikke godkendt. Referat fra møde sidst er allerede 

godkendt 

  2. 

 

 

Orientering fra:                                                   

A. Formanden:  

 

 

B. Medarbejdere: 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

C.   Ledelsen:  
 

 

 

Kursus for nye medlemmer 28. september; opfordring til at deltage 

Klage gennemgået. 

 

Opstart på det nye skoleår 

Mange arrangementer: Kimbrerfest både udsmykning og løb, pigeraket i 

fodboldklubben. 
En del af klasserne har være i svømmehallen grundet vejret – brug af det 

lokale allerede. 

Flytning over ferien: eks. er afd. 2 og sp flyttet i g-bygningen. 

Sp er godt på plads i d og e-huset. 

Brug af PLC-fællesrummet til pauser – udskolingsmiljø er en ny 

tilvænning, når det er nyt sted. 

Regn i dag ”indenfor” – tagene og vinduerne kan ikke holde. 

Bygningsinspektøren har været på tilsyn i dag. 

Fonden har skaffet ret mange penge til trøjer til Kimbrerfestløbet. 

 

Leg for dig: sfo-en deltager gratis i projekt. 
Samtaler til pædagogstilling d. 30. august kl. 15.00. 

Samtaler i sp til pædagogstilling d. 22. august kl. 14.00: Josefine deltager. 

Legepladsen er færdig. 

Trivselsundersøgelsen er netop kommet med et godt resultat. 

 

 

3. 

 

Elevrådet 

 

Der er valg i denne uge og første møde fredag 

4. 

 
Rundt og se skolen 

 

Gennemgang 

  5. 

 

Møder 

- Kalender: Passer tiderne 

- Forældremøder: 

fordeling og punkter der 

skal fremlægges 

 

 

Møderne fastholdes som planlagt 

 

HQV sender mødeindkaldelser ud 

24/10, 23/11, 19/12, 24/1, 1/3, 12/4, 22/5, 13/6 

 

Fordeling mellem medlemmerne: 

O. klasse Pernille 

1. klasse Pernille 

2. klasse Josefine 

3. klasse Josefine 

4. klasse Heine 

5. klasse Heine 

6. klasse Jacob 

7. klasse Sophia 

8. klasse Henriette / Morten 



9. klasse Henriette / Heine 

SP: Jette 

 

Indhold fra bestyrelsen: Inspiration fra folder omkring hvad vi laver 

Præsentation af hvad man kan ”brug” en fra bestyrelsen til 

 

24. oktober er der dialogmøde med forældrerådene: det er vigtigt, at 

forældrerådet deltager. 

 

Hvad kan bestyrelsen bringe op: principper og lign., men enkeltsager 

bringes til ledelsen. Det er dog altid i orden at spare med medlemmer af 

bestyrelsen  

 

6. Økonomi 

- Høringssvar til budget 

2023 

- Regnskab 

 

Høringssvar fra MED-udvalg er 

vedhæftet. 

 

 

Noter ift. Infomøde, som Søren har deltaget i: 

Besparelse på 5 mio. er en bunden opgaven.  
Centralt er bæredygtighed for alle udvalg 

Alle udvalg skal overveje demografiudviklingen (eks. faldende børnetal) 

 

Udvalget ønsker, at der ikke laves fælles ledelse, hvis det er muligt 

 

Rengøring er skolerne ikke høringsberettiget til. 

Centralregninger bistår med vikardækning 

 

Klassetildeling blev for nogle år siden ændret til elevtildeling; det har 

været en besparelse over årene. Samlet har man sparet 13 mio. over tre år. 

Den naturlige besparelse er altså lagt ind. 

 
Fællesledelse fyldte meget på mødet: der skal spares tre lederstillinger 

Ønske om, at der i stedet tages en strukturdebat. 

 

Forskel på model a og b: bestyrelsens mulighed for at bestemme (eks. 

skolelukninger) 

 

Bekymring for ledelseslagene 

 

Hvis man ikke er enig i forslaget: hvis man synes, at det er nødvendigt 

med skolelukninger, så skal man som bestyrelse gøre opmærksom på det 

 
26. august får politikerne besked om, det blive muligt at ”købe” forslag 

tilbage. 

 

22./23. september afholdes budgetseminar 

 

Mellemtrinsmodellen: 

Tilføjelse skrevet ind i dokument 

 

Ordblindepilot: 

Formuleringer fra Simon (læsevejleder) ift. fleksibilitet opprioriteres 

Uddannelse ift. at være ordblindevejleder i stedet for læsevejleder  

Tilføjet i dokument 
 

Åbningstider i sfo: 

Formuleringer i dokument 

 



 
 
 

Kulturbussen: 

Formulering i dokumentet 

 

Ungebyrådsmøde 

Formulering i dokument 

 

Fælles ledelse: 

Formulering i dokumentet 

 

Masterplan: 
Formulering i dokumentet 

 

Regnskab: pt. tager vi lidt foden fra speederen, men det ser ok ud. 

 

7. Åbningstid i SFO Se høringssvar ovenfor. 

8. Punkter til kommende møder - Entreprenørskab og klima 

- Visitationsprocedure 

- Punkter fra temamøde omkring afdelingerne 

- Principper for brug af computer i skoletiden/pausetiden 

9. Evt. Ferieplan: 

Bestyrelsen ønsker at der til opstart er tre dage (altså opstart 

onsdag). En dag mere 

Juleferie: 22. december – fredag d. 5. januar (opstart mandag) 
10. 

 

Lukket punkt    

 

 

 


